
Fusa Bondelag har ingen merknader til den nye strategien for tildeling av tilskot til spesielle 
miljøtiltak i jordbruket i Bjørnafjorden. 
Det er teke med mykje av dei merknadene me sendte inn ved forarbeidet til strategiplanen. 
Nye positive ting er komen med. 
Me har tru på at dette vert ein positiv og god plan som vert til det beste for landbruket i 
Bjørnafjorden. 
 
 
Med vennleg helsing 
 
Lars Inge Vik 
Fusa Bondelag 
mob. 91857854 
 
 
Den 5. februar 2021 kl. 14.04.55 +01.00 skrev Karianne Agathe Tveitnes 
<kartve@bjornafjorden.kommune.no>: 

Sjå vedlagte dokument 

  


